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Plats och tid Kommunhuset, onsdagen den 8 juni 2011, kl. 13.30 – 19.10 

  

Beslutande  

 

 

 

Lars-Erik Alversjö (M), ordf. 

Peter Frej (M) 

Anders Bergman (FP) 

Stefan Dozzi (KD) tom 143 §.  

Max Ljungberg (MP) 

Malin Åberg Aas (MP) tom 165 § 

Lars Bryntesson (S) ej § 168 

Annika Andersson Ribbing (S) 

Andrine Winther (S) 

 

  

Tjg ersättare Monica Pettersson (M) 

Nils-Erik Särnbrink (S) 

Per Olof Fransson (KD) fr.o.m  145 

§. 

 

Ninni Påhlman (S) § 168 

Filip Joelsson (MP) fr.o.m. 166 §.  

 

 

Ej tjg ersättare Fredrik Sneibjerg (FP) 

Erik Pettersson (M) 

 

Mats Skoglund (V) 

Olle Markstedt (FP) 

 

Övriga deltagare Maria Larsson-Ajne 

Stellan Folkesson 

Frida Ragnarsson 

Anna Nerelius 

Kenneth Norberg  

Hans Ivarsson 

Lars Fladvad 

Björn Larsson 

Sara Funke 

 

Utses att justera Lars Bryntesson 129-167, 169-171 §§ 

Annika Andersson Ribbing § 168 

         

  

Justeringens tid och 

plats 

Torsdagen den 16 juni,  kl. 09.00, på kansli- och utvecklingsavdelningen 

 

 

Protokollet innehåller §  129-171 

 

Underskrifter Sekreterare ......................................................................... 

 

 

  Ordförande ......................................................................... 

     

 

  Justerande ......................................................................... 
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Anslaget skall nedtas 2011- 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 129 

 

 

Ekonomisk månadsrapport 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Månadsrapporten godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat ekonomisk månadsrapport per den 30 april. 

Rapporten visar en fortsatt negativ helårsprognos med en budgetavvikelse 

på – 13,6 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Månadsrapport per 30 april 2011, KLK 2011-05-22 

 
Sändlista 

 

Ekonomiavdelning 

 

______________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 130 

 

 

Varumärkesprojektet 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen noterar redovisningen.  
 

Ärendebeskrivning 

Kommunikationschef Kenneth Norberg redovisar nuläget för 

varumärkesprojektet.  
 
____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 131 

 

 

Resultatbalansering från 2010 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Av produktionsstyrelsens resultat år 2010, på - 16 207 tkr, balanseras netto 

15 445 tkr till år 2011 (som andel av kommunens egna kapital). 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat de principer som gäller för överföring av resul-

tat mellan åren: 

 

 Nämndernas resultat, exklusive produktionen, ska inte balanseras vi-

dare. 

 Medel för fleråriga driftprojekt kan balanseras vidare; prövning får 

ske från fall till fall. 

 Det ekonomiska resultatet för resultatenheterna inom produktionen 

ska balanseras vidare. 

 

Utifrån dessa principer har förvaltningen lagt fram förslag till resultatbalan-

sering från år 2010. 

 

Kommunstyrelsen har föreslagit kommunfullmäktige besluta: 

 

1. Projektmedel balanseras från år 2010 till år 2011 med netto 9 934 tkr 

enligt förvaltningens förslag, att inarbetas i reviderad budget för år 

2011. 

2. Den avgiftsfinansierade verksamhetens (renhållning/slam) resultat år 

2010, netto 4 729 tkr, balanseras till 2011 och läggs till verksamhe-

tens tidigare ackumulerade resultat (som andel av kommunens egna 

kapital). 

3. Av produktionsstyrelsens resultat år 2010, på - 16 207 tkr, balanse-

ras netto 15 445 tkr till år 2011 (som andel av kommunens egna ka-

pital). 

4. Ackumulerat resultat för samhällstekniska nämndens skattefinansie-

rade verksamhet är oförändrad jämfört med år 2009. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 4 maj enligt kommunstyrelsens förslag 

avseende p. 1-2 och 4. Beträffande p. 3 beslutade kommunfullmäktige om 

följande återremiss (minoritetsåterremiss): 
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1. Förslaget om balansering av produktionsstyrelsens resultat 

återremitteras till vård- och omsorgsstyrelsen och utbildningsstyrel-

sen för att 

a. Utifrån ett brukarperspektiv redovisa de konsekvenser som 

den föreslagna resultatbalanseringen kommer att få för den 

kommunalt organiserade hemtjänsten att i konkurrens med 

privata utförare bedriva hemtjänst, samt 

b. Redovisa förslag till hur resultatbalanseringen från den tidi-

gare produktionsstyrelsen ska fördelas på de nya produk-

tionsstyrelserna (minoritetsåterremiss). 

 

 
Handlingar i ärendet 
 

Förslag till resultatbalansering från 2010, ekonomi- och upphandlingsavdel-

ningen, 2011-03-24 

Kommunstyrelsens beslut 2011-04-13, § 67 

Kommunfullmäktiges beslut 2011-05-04, § 84 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 132 

 

Revidering av budget för 2011 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Förslaget till reviderad budget 2011 godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat förslag till reviderad budget. Förslaget omfattat: 

 

 Följdeffekter av resultatbalansering 

 Justering för volymer 

 Uppdatering av skatt, utjämning, generella statsbidrag 

 Budgetrevidering i övrigt 

 
Handlingar i ärendet 

 

Förslag till revidering av budget 2011, KLK 2011-05-02 

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Alla i Kommunstyrelsen är medvetna om den orealistiska situation som 

den kommunala hemtjänsten hamnat i, med stora ackumulerade underskott 

som tas med över årsskiftena för att regleras med hjälp av framtida 

ekonomi. Det innebär att i den kommunala hemtjänsten måste det under 

kommande år skapas betydande överskott för att täcka tidigare underskott. 

Detta kommer att leda till stora kvalitetsproblem. 

Ingen från (m)ajoriteten tycks bry sig om detta. Istället avvisar man varje 

form av justering och kör vidare som om inga farhågor skulle finnas. Denna 

passivitet, en benägenhet att sticka huvudet i sanden och gömma sig bakom 

statistik utan att granska dess relevans för Värmdö, vittnar om påtaglig 

oansvarighet. Vi är mycket kritiska mot detta och känner stor oro för 

bugetsituationen för den kommunala hemtjänsten. Politiken måste ingripa 

för att undvika en katastrof för verksamheten.” 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 133 

 

Borgen för Värmdö Ridklubb 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Kommunen tecknar borgen för Värmdö Ridklubb för ett lån om högst 

200 tkr under högst två år, förutsatt att ridklubben medger att 

företagshypotek tas ut som säkerhet. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Värmdö Ridklubb har hemställt om kommunens borgen för ett banklån om 

200 tkr avseende likviditetsförstärkning under tiden klubben arbetar med 

översyn av verksamheten för att få den lönsam igen. Förvaltningen har 

tillstyrkt hemställan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Borgen för Värmdö Ridklubb, KLK 2011-05-23 

 
Sändlista 

 

KF 

 

___________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 134 

 

 

Samordning av Gustavsbergsbadet – drift och ägande av 
fastigheten 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Med ändring av tidigare beslut avvecklas inte Värmdö Kommun 

Fastigheter AB (VKFAB). 

2. Kommunfullmäktige godkänner att simhallsverksamheten i Värmdö 

Simhall AB (VSAB) överförs till VKFAB till bokförda värden den 1 

juli 2011. 

3. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till ändrad bolagsordning 

för VSAB samt att bolaget förklaras vilande. 

4. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till ändrad bolagsordning 

för VKFAB samt ändrat namn (firma) till Gustavsbergsbadet AB 

(GAB). 

5. Ny styrelse ska väljas för VKFAB/GAB. 

6. GAB, tidigare VKFAB, ges ett aktieägartillskott motsvarande 

eventuellt underskott i delårsbokslut per den 30 juni 2011. 

7. Kommunfullmäktiges beslut i budget för 2011 ändras så att 

driftbidrag från den 1 juli 2011 ska tillföras GAB. 

8. Med ändring av tidigare princip ska GAB betala ränta för lån i 

koncernens internbank motsvarande kommunens upplåningskostnad 

+ 0,1 procent. 

9. Bolagsordningarna i 8 § respektive 9 § i bolagsordningarna så att två 

lekmannarevisorer väljs, och inga ersättare för lekmannarevisorerna.  

10. Ersättningsreglerna för förtroendevalda ändras så att ersättning även 

utgår för arbete i de nya bolagsstyrelserna.  

11. Gustavsbergsbadets bolagsordning 3 § ändras så att den sista 

meningen avslutas med ”…med tillämpning av kommunal 

självkostnads och likställighetsprincip äga, utveckla och förvalta 

fastigheten Ösby 1:571.” 

 
 

Ärendebeskrivning 

 

Simhallsverksamheten föreslår överlåtas från VSAB till VKFAB. Därmed 

kommer helheten, både driften av badet och ägandet av fastigheten att ligga 

i samma bolag. Överlåtelsen föreslås ske per den 1 juli 2011. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Samordning av Gustavsbergsbadet – drift och ägande av fastigheten, KLK 

2011-05-22 
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Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar att  

a) ändra bolagsordningarna i 8 § respektive 9 § i bolagsordningarna så 

att två lekmannarevisorer väljs, och inga ersättare för 

lekmannarevisorerna.  

b) Ändra ersättningsreglerna för förtroendevalda så att ersättning även 

utgår för arbete i de nya styrelserna.  

c) Gustavsbergsbadets bolagsordning 3 § ändras så att den sista 

meningen avslutas med ”…med tillämpning av kommunal 

självkostnads och likställighetsprincip äga, utveckla och förvalta 

fastigheten Ösby 1:571.” 

d) Bifall till förvaltningens förslag i övrigt.  

 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bergmans yrkanden och finner att yrkandena bifalls.  

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 135 

 

 

Torsby T3 och T4 – godkännande av startPM 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

StartPM för Torsby, delområde T3 och T4, godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Samhällsplaneringsnämnden har föreslagit kommunstyrelsen godkänna 

startPM för Torsby, delområde T3 och T4.  

 

Torsby är i översiktsplanen utpekat som ett prioriterat förändringsområde 

som ska detaljplaneläggas och där kommunalt vatten och avlopp ska byggas 

ut. 

  
Handlingar i ärendet 

 

Torsby, T3 och T4 – godkännande av startPM och beslut om planuppdrag, 

KLK 2011-05-02 

Samhällsplaneringsnämndens beslut 2011-04-12, § 47 

 
Sändlista 

 

SPN 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 136 

 

 

Strömma S3 – godkännande av startPM 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

StartPM för Strömma, delområde S3, godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Samhällsplaneringsnämnden har föreslagit kommunstyrelsen godkänna 

startPM för Strömma, delområde S3.  

 

Strömma är i översiktsplanen utpekat som ett prioriterat förändringsområde 

som ska detaljplaneläggas och där kommunalt vatten och avlopp ska byggas 

ut. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Strömma S3 – godkännande av startPM och beslut om planuppdrag, KLK 

2011-05-02 

Samhällsplaneringsnämndens beslut 2011-04-12, § 48 

 
Sändlista 

 

SPN 

 

____________ 



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 14 av 63 

Kommunstyrelsen 2011-06-08 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 

Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 137 

 

 

Planeringsavtal med Villeroy & Boch 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Planeringsavtal med Villeroy & Boch gällande fastigheterna 

Gustavsberg 1:29 och 1:52 godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat ett förslag till planeringsavtal med Villeroy & 

Boch gällande fastigheterna Gustavsberg 1:29 och 1:52. Fastigheterna är 

belägna i de norra delarna av fabriksområdet i centrala Gustavsberg. 

 

Syftet med planeringsavtalet är att reglera ett antal övergripande frågor 

utifrån bl.a. inriktningsbeslut samt att lägga fast de grundläggande 

ekonomiska och planmässiga förutsättningarna för kommunens och 

fastighetsägarens medverkan i områdets förvandling. I avtalet regleras 

respektive parts åtaganden och ansvar. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Godkännande av planeringsavtal Villeroy & Boch, KLK 2011-05-24 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) och Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyerlsen bifaller förslaget.  

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 138 

 

Planeringsavtal med Landvik & Dahl 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Planeringsavtal med Landvik & Dahl gällande fastigheterna 

Gustavsberg 1:64, 1:112, 1:310, 1:312, 1:313, 1:314 och 1:315 

godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat ett förslag till planeringsavtal med Landvik & 

Dahl gällande fastigheterna Gustavsberg 1:64, 1:112, 1:310, 1:312, 1:313, 

1:314 och 1:315. Fastigheterna är belägna i fabriksområdet i Gustavsberg. 

 

Syftet med planeringsavtalet är att reglera ett antal övergripande frågor 

utifrån bl.a. inriktningsbeslut samt att lägga fast de grundläggande 

ekonomiska och planmässiga förutsättningarna för kommunens och 

fastighetsägarens medverkan i områdets förvandling. I avtalet regleras 

respektive parts åtaganden och ansvar. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Godkännande av planeringsavtal Landvik & Dahl, KLK 2011-05-24 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) och Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.   

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 139 

 

 

Restaurering av Hemmesta sjöäng  

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Fullföljandet av renoveringen av Hemmesta sjöäng godkänns. 

2. För ändamålet ska 2 500 tkr avsättas i 2012 års budget. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Samhällsplaneringsnämnden har uppdragit till samhällsbyggnadskontoret att 

inom ramen för 2011 års budget påbörja restaurering av Hemmesta sjöäng. 

Lokalt naturvårdsanslag för medfinansiering av projektet ska söka.  

Nämnden har vidare hemställt om ytterligare medel, 2 500 tkr för att under 

2012 slutföra projektet 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ang restaurering av Hemmesta sjöäng, KLK 2011-05-16 

Samhällsplaneringsnämndens beslut 2011-03-15, § 40 

 
Yrkanden 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

yrkandet och finner att yrkandet bifalles.  

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 140 

 

 

Godkännande av intresseanmälan för markanvisning på 
Kvarnbergsterassen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Intresseanmälan för markanvisning för Gustavsberg 2:2, 2:3 och del av 

2:1, Kvarnbergsterassen, godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat ett förslag till intresseanmälan för 

markanvisning på de kommunala fastigheterna Gustavsberg 2:2, 2:3 och del 

av 2:1. 

 

Aktuellt område för markanvisning kan bebyggas med ca 210 lägenheter. I 

underlaget presenteras samrådshandlingarna för detaljplanen. Anbud kan 

lämnas på andra lösningar än dem som illustreras i detaljplaneförslaget. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Godkännande av intresseanmälan för markanvisning på Kvarnbergsterassen, 

KLK 2011-05-31 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Behovet av hyresrätter samt klausul om högsta hyresnivå. Det är också 

önskvärt att området innehåller ca tio procent bostäder lämpliga för 

ungdomsboende. För att möjliggöra detta bör inget exploateringsbidrag 

utgå. För ungdomsbostäder bör det vara möjligt med lägre parkeringsnorm. 

Vid utvärderingen av inkomna anbud/tävlingsbidrag bör social hållbarhet 

tolkas som att hyresbostäder kommer att premieras.” 

 
Sändlista 

 

KSGU 
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Utvecklingschef 

SBK 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 141 

 

 

Information om ungdomsting och ungdomsparlament 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat arbetet i kommunens ungdomsting och 

ungdomsparlament. Arbetet har resulterat i att ett antal förslag/motioner 

prioriterats och överlämnats till kommunen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Information om motioner från ungdomsparlamentet och förlag från 

ungdomsting våren 2011, KLK. 

 
Sändlista 

 

Kundvals- och finansieringsavdelningen 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 142 

 

 

Rapport om LUPP – lokal uppföljning av ungdomspolitiken 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. LUPP-rapporten 2010 ”Ungdomar i Värmdö tycker till” godkänns. 

2. Planen för implementering av LUPP godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Hösten 2010 genomfördes en enkätundersökning bland ungdomar i Värmdö, 

LUPP (lokal uppföljning av ungdomspolitiken). Utifrån resultatet har tre 

utvecklingsområden identifierats: 

 

 Påverkansmöjligheter och inflytande för eleverna i skolan 

 Ett minskat samhällsengagemang hos ungdomarna 

 Tjejers hälsa och alkoholvanor 

 

Förvaltningen har redovisat förslag till plan för implementering av 

rapporten. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ungdomar i Värmdö tycker till – sammanställning av LUPP-enkäten 2010, 

KLK 2011-04-12 

 
Sändlista 

 

Kundvals- och finansieringsavdelningen 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 143 

 

 

Remiss – Detaljplan för ny bussterminal vid Slussen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar enhälligt att förslaget till yttrande antas med 

följande ändringar:  

 

 till tjänsteskrivelsens synpunkter tilläggs att det för Värmdös del är 

av största vikt att bussterminalen byggs i ett inledande skede, så att 

den nya terminalen kan tas i bruk innan Slussen skall byggas om.  

 att i samband med inlämnande av kommunens yttrande ställa krav på 

att det nära samarbetet mellan Stockholm – SL – Nacka – Värmdö 

som tidigare utlovats av Stockholms stadsdirektör snarast kommer 

till stånd. 

 att uppdra till kollektivtrafikutredningen att noggrant följa frågan.  

 att yttranden ändras på sidan 47, 1:a punkten andra meningen: ”Det 

genomsnittliga gångavståndet mellan bussarna och tunnelbanan får 

inte öka.” 

 att yttrandet ändras på sidan 48, 4:e punkten: ”Det är helt nödvändigt 

att ljudnivån avsevärt sänks jämfört med dagens Slussen, där bullret 

är ett stort problem och miljön upplevs som allmänt stökig.” 

 
 

Ärendebeskrivning 

 

Stadsbyggnadskontoret i Stockholm har upprättat ett detaljplaneförslag där 

en ny bussterminal förläggs i ett nytt bergrum under Katarinavägen och 

Mosebacke som ersättning för den befintliga terminalen.. 

 

Förvaltningen har lagt fram ett förslag till yttrande över detaljplanen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande över detaljplan för ny bussterminal för Nacka- och 

Värmdöbussarna vid Slussen, KLK 2011-05-30 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar att det till tjänsteskrivelsens synpunkter tillägga 

att det för Värmdös del är av största vikt att bussterminalen byggs i ett 

inledande skede, så att den nya terminalen kan tas i bruk innan Slussen skall 

byggas om samt bifall till förvaltningens förslag.  

 

Andrine Winther (S) yrkar  
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- att i samband med inlämnande av kommunens yttrande ställa krav på 

att det nära samarbetet mellan Stockholm – SL – Nacka – Värmdö 

som tidigare utlovats av Stockholms stadsdirektör snarast kommer 

till stånd. 

- att uppdra till kollektivtrafikutredningen att noggrant följa frågan.  

- att kommunstyrelsen bifaller Bergmans yrkande.  

- att yttranden ändras på sidan 47, 1:a punkten andra meningen: ”Det 

genomsnittliga gångavståndet mellan bussarna och tunnelbanan får 

inte öka.” 

- att yttrandet ändras på sidan 48, 4:e punkten: ”Det är helt nödvändigt 

att ljudnivån avsevärt sänks jämfört med dagens Slussen, där bullret 

är ett stort problem och miljön upplevs som allmänt stökig.” 

 

Peter Frej (M) och Max Ljungberg (MP) yrkar bifall till Bergmans och 

Winters yrkande.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag med tillägg av Bergmans och Winthers yrkanden och 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget och yrkandena.  

 

Ordföranden noterar att kommunstyrelsen i detta ärende fattar ett enhälligt 

beslut.  

 
Sändlista 

 

SBK 

Utvecklingschef 

Stockholms stad 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 144 

 

 

Borgen för Gustavsbergs Ryttarsällskap 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Kommunen tecknar borgen för Gustavsbergs Ryttarsällskap för ett lån om 

högst 1 500 tkr avseende förvärv av hästar, inventarier, m.m. för 

ridskoleverksamheten i Gustavsberg, förutsatt att ryttarsällskapet medger att 

företagshypotek tas ut som säkerhet. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Gustavsbergs Ridklubb har hemställt om kommunens borgen för ett banklån 

om 1 500 tkr. Lånet ska användas till inköp av hästar, tillbehör, inventarier, 

m.m. inför övertagande av ridskolan i Gustavsberg. Förvaltningen har 

tillstyrkt hemställan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Borgen för Gustavsbergs Ryttarsällskap, KLK 2011-05-23 

 
Yrkanden 

 

Anders Bergman (FP) och Lars Bryntesson (S) yrkar  

 att kommunstyrelsen uppdrar till förvaltningen att inför 

kommunfullmäktiges behandling komplettera beslutunderlaget med 

någon form av avsiktförklaring från hyresvärden avseende uthyrning 

av lokaler till Gustavsbergs Ryttarsällskap under förutsättning av 

borgen från kommunen till Ryttarsällskapet samt  

 att förvaltningens förslag antas.   

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att kommunstyrelsen uppdrar till förvaltningen att 

undersöka förutsättningarna att kommunalt förvärva den aktuella fastigheten 

i syfte att säkerställa ridverksamheten i Gustavsberg.  

 
Propositioner 
 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bergmans och Bryntessons yrkande och finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt yrkandet.  

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bryntessons andra yrkande och finner att yrkandet avslås.  

 

Votering begärs.  
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Följande voteringsproposition uppläses och godkännes:  

 

”Den som bifaller yrkandet röstar nej. Den som avslår yrkandet röstar ja.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtliga M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, Malin Åberg Aas (båda MP) samt Per Olof 

Fransson (KD) 

 

Följande röstar nej:  

 

Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther, Nils-Erik 

Särnbrink (samtl S).  

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 ja-röster mot 4 nej-röster att avslå 

Bryntessons yrkande.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag hade tjänstgjort skulle jag ha biträtt S-gruppens yrkande”.  

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  
 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 145 

 

 

 

Tilläggsavtal om samverkan i gemensam överförmyndarnämnd 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Tilläggsavtalet godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat ett förslag till tilläggsavtal om samverkan i 

gemensam överförmyndarnämnd. Parternas syfte med tilläggsavtalet är att 

klargöra vad som ska gälla om skadeståndskrav skulle framställas mot 

överförmyndarnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Tilläggsavtal om samverkan i gemensam överförmyndarnämnd, KLK 2011-

05-06 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0235 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 146 

 

 

Uppföljning av strategi för boendeplanering 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Rapporten godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunfullmäktige fastställde i juni 2010 en strategi för boendeplanering. 

Samtidigt beslutades att kommunstyrelsen senast i maj 2011 skulle redovisa 

en uppföljning av strategin. 

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i en rapport. 

  
Handlingar i ärendet 

 

Uppföljning av strategi för boendeplanering, KLK 2011-05-06 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen deltar ej i beslutet.  

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0233 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 147 

 

 

Energianvändning i kommunens fastighetsbestånd 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Kommunstyrelsen får i uppdrag att senast den 31 oktober 2011 ta 

fram en plan för hur energianvändningen ska minska inom 

kommunens fastighetsbestånd. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att senast den 31 oktober 2011 ta 

fram en plan för hur uppvärmning med fossila bränslen ska minska i 

kommunens fastigheter. 

3. Kommunstyrelsen får i uppdrag att senast den 31 oktober ta fram en 

plan för hur produktion för förnyelsebar energi i kommunens 

fastighetsbestånd kan öka. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunfullmäktige har gett kommunstyrelsen i uppdrag att senast den i 

juni 2011 redovisa hur energianvändningen ser ut inom kommunens 

fastighetsbestånd samt vilka energieffektiviseringsmöjligheter som finns 

med beaktande3 av både miljö och ekonomi. 

 

Förvaltningen har låtit göra en energianalys av kommunens fastigheter. 

Denna innehåller ett förslag till prioritering av åtgärder i ett första läge. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Energianvändning för kommunens fastighetsbestånd, KLK och SBK 2011-

05-04 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0154 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 148 

 

 

Avyttring av Ålstäket 1:7 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Samhällsbyggnadskontoret får i uppdrag att avyttra fastigheten Ålstäket 1:7. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Utbildningsstyrelsen har beslutat att Viks förskola på kommunens fastighet 

Ålstäket 1:7 ska läggas ned. 

 

Förvaltningen har föreslagit att fastigheten därmed ska avyttras. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Avyttring av Ålstäket 1:7, KLK och BSK 2011-05-04Utbildningsstyrelsens 

beslut 2011-05-19, § 42 

 
Sändlista 

 

SBK 

 

____________ 
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 Dnr  Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 149 

 

 

Revidering av policy för föreningsstöd 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Följande tillägg görs i policyn för föreningsstöd, Allmänna bestämmelser, 

sid. 5: 

”Föreningen ska bedriva verksamhet i kommunen och/eller verksamhet 

som kommer kommuninvånarna till gagn. Minst 50 % av medlemmarna 

ska vara folkbokförda i Värmdö kommun, med undantag för bidrag 3, 

4a, 4b samt 5.” 
 

Ärendebeskrivning 

 

I kommunens policy för föreningsstöd finns en regel om att 50 % av 

medlemmarna i en förening ska vara folkbokförda i Värmdö kommun. 

 

När det gäller bidrag till kulturföreningar (bidrag 4a och 4b) samt till 

föreningar och organisationer (bidrag 3 och 5) motverkar denna regel syftet 

med bidraget. Förvaltningen har därför föreslagit att ett undantag införs i 

regelverket. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Revidering av policy för föreningsstöd, KLK 2011-05-04 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0222 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 150 

 

 

Ändring av reglementen med anledning av nya skollagen mm 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslaget till ändring av reglementena för utbildningsstyrelsen och 

finansieringsnämnden för utbildning godkänns att gälla fr.o.m. den 1 

juli 2011. 

2. Kommunfullmäktiges tidigare återremittering av p. 3 i 

utbildningsstyrelsens reglemente för att i reglementet inarbeta 

finansieringen av myndighetsutövningsansvaret vad avser tillsyn 

anses behandlad. Reglementet för utbildningsstyrelsen fastställs även 

i denna del. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har lagt fram ett förslag till ändringar i reglementena för 

utbildningsstyrelsen och finansieringsnämnden för utbildning. 

Förändringarna är föranledda av den nya skollagens bestämmelser. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ändring i reglementen med anledning av den nya skollagen samt övriga 

förtydliganden, KLK 2011-04-19 

Finansieringsnämnden för utbildnings beslut 2011-05-18, § 51 

Utbildningsstyrelsens beslut 2011-05-19, § 48 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 151 

 

Information om skärgårdsrådet  

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Redovisningen noteras.  
 

Ärendebeskrivning 

Skärgårdsrådet ska sammanträda minst fyra gånger per år. En arbetsordning 

som är fastställd av kommunstyrelsen klargör rådets syfte och roll. Utöver 

arbetsordningen tar rådet fram en handlingsplan för rådets uppgifter under 

året. På det första mötet varje år följs föregående års handlingsplan upp och 

en ny plan tas fram. Arbetsordningen för Skärgårdsrådet fastställer att rådet 

ska vara rådgivande.  

 
Handlingar i ärendet 

Process för skärgårdsrådet 

Arbetsordning för skärgårdsrådet i Värmdö kommun 

Handlingplan för skärgårdsrådet 2011 

 
Sändlista 

Skärgårdsrådet 

Kansli- och utvecklingsavdelningen 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 152 

 

 

Ansökan om projektmedel till Hållbara städer för projektidé 
”Från vision till livsstil – i framtidens Gustavsberg” 

 
Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen uppdrar till förvaltningen att lämna in en ansökan om 

projektmedel i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Ärendebeskrivning 

Delegationen för Hållbara städer har utlyst möjlighet att söka ekonomiskt 

stöd för planeringsprojekt. För år 2011 och 2012 kan ekonomiskt stöd sökas 

för exempelvis förstudier, programskrivning, sektorsövergripande planering, 

processutveckling och informationsinsatser. Stöd kan lämnas för högst 30 

procent av den faktiska kostnaden. För år 2011 finns 19 miljoner att söka. 

Ansökan för 2011 ska lämnas in senast 13 juni. 

I Värmdö kommun finns en tydlig viljeinriktning att arbeta med hållbar 

utveckling utifrån aspekter på ekologisk, ekonomisk och social hållbarhet. 

Detta har särskilt lyfts fram genom framtids- och klimatberedningens arbete 

med vision 2030 ”Skärgårdens mötesplats” och även genom det pågående 

arbetet med fullmäktigeberedningen ”Trygg i Värmdö”.  

Nu pågår ett omfattande arbete med översiktsplan och satsning på 

framtidens Gustavsberg, där bland annat Värmdö kommuns energi- och 

klimatpolicy utgör en viktig grund. Projektidén som presenteras i detta 

förslag ligger i linje med inriktningen som Värmdö kommun har för att 

skapa ett hållbart Värmdö parallellt med utvecklandet av centrala 

Gustavsberg.  

Förvaltningen föreslår att en ansökan om projektmedel lämnas in till 

”Hållbara städer” i enlighet med nedan beskriven projektidé. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-06-01  

 
Sändlista 
Kanslichefen 

 

____________ 
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oDnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 153 

 

 

Ansökan om deltagande i etapp 3 – Uthållig kommun  

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen godkänner förvaltningens inlämnade ansökan m 

deltagande i etapp 3 – Uthållig kommun.  
 

Ärendebeskrivning 

Energimyndigheten har lämnat möjlighet för kommuner att lämna in 

anmälan av intresse för deltagande i etapp 3 för uthållig kommun. 

 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-06-01 

 
Sändlista 

Kanslichefen 

 

____________ 
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Dnr 09KS/0883 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 154 

 

 

Uppföljning av insatser i Munkmora 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Uppföljning av insatser i Munkmora godkänns.  
 

Ärendebeskrivning 

Den 14 april 2010 behandlades uppdrag om projekt i Munkmora i 

kommunstyrelsen. Förvaltningen fick då i uppdrag att återkomma med 

uppföljning av insatser i Munkmora under våren 2011. Förvaltningen 

presenterar en sammanställning av genomförda insatser i Munkmora under 

hösten 2010 och våren 2011.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-05-06 

 
Yrkanden 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förslaget. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen bifaller förslaget och 

finner att förslaget bifalles.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen deltar ej i beslutet och lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi noterar att många av de löften som (m)ajoritetens företrädare tidigare 

lämnat alltjämt lyser med sin frånvaro. Munkmorabussen… 

Medborgarkontor… Mycket återstår, och det brådskar!” 

 
Sändlista 

Kanslichefen 

 

____________ 
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Dnr 09KS/0853 Kommunstyrelsen 2011-06-10  § 155 

 

 

Svar på motion om Munkmora i fokus 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen anses besvarad.  
 

Ärendebeskrivning 

Socialdemokraterna har i en motion föreslagit en rad åtgärder för att sätta 

Munkmora i fokus. Majoriteten av de åtgärder som föreslås har vidtagits 

och har behandlats i kommunstyrelsen och nämnder vid olika tillfällen. 

Bland annat har flera trygghetsvandringar ägt rum, dialog med SL om 

bussturtäthet har skett och det finns ett uppdrag att inleda ett 

detaljplanearbete i området. Med anledning av detta föreslås förvaltningen 

att motionen ska anses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Motion, Munkmora i fokus 2009-11-23 

Uppföljning busslinje 422 genom Munkmora, PM, 

samhällsbyggnadskontoret, 2011-02-02. 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

 

Nils-Erik Särnbrink (S)  yrkar bifall till motionen.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om motionen ska anses besvarad eller 

bifallas och finner att motionen ska anses besvarad.  

 

Votering begärs.  

 

Följande voteringsproposition uppläses och godkännes:  

 

”Den som vill bifalla motionen röstar nej. Den som anser att motionen är 

besvarad röstar ja.” 

 

Följande röstar ja:  

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtliga M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, Malin Åberg Aas (båda MP) samt Per Olof 

Fransson (KD) 

 

Följande röstar nej:  
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Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther, Nils-Erik 

Särnbrink (samtl S).  

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 ja-röster mot 4 nej-röster att motionen ska 

anses besvarad.  

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar till förmån för eget yrkande.  

 

Mats Skogslund lämnar följande protokollsanteckning `: 

 

”Om jag har tjänstgjort skulle jag ha biträtt S-gruppens yrkande.”  

 
Sändlista 
 

KF 

 

___________ 
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Dnr 11KS/0051 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 156 

 

 

Gruppbostad för personer med funktionsnedsättning 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Nämnden för äldre och funktionshindades förslag avslås.  

 

2. Kommunens avtal med Värmdöbostäder på Nelsonstigen 2 sägs upp.  

 
Ärendebeskrivning 

Det finns ett behov av gruppbostad för funktionhindrade. Förutom det 

ansvar som kommunen har för att tillgodose de krav som lagen ställer 

gentemot kommunens medborgare så finns en risk att drabbas av ekonmiska 

sanktioner. Det är sålunda av stor vikt att en planering finns för 

gruppbostäder i kommunen.  

Investeringskostnaderna för ombyggnation av Värmdö bostäders fastighet 

på Nelsonstigen 2 är höga. Det är inte rimligt att kommunens 

investeringsbudget ska bekosta en ombyggnad av Värmdö bostäders 

fastighet.  

Planering för gruppbostäder för personer med funktionsnedsättning kommer 

att göras i de områden där det för närvarande pågår ombyggnadsprojekt. I 

ett första skede har samhällsbyggnadskontoret i uppdrag att i 

markanvisningstävling ställa upp kriterier för byggnation av gruppbostad för 

5-6 lägenheter i området vid Västra Mörtnäs i samband med nybyggnation 

av hyreslägenheter.  

Förvaltningen föreslår att nämnden för äldre och funktionshindrades förslag 

om ombyggnation av fd. Skorpionens förskola avslås.   

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-04-08 

Nämnden för äldre och funktionshindrades beslut 2010-12-08 

 
Yrkanden 

Lars Bryntesson (S) yrkar bifall till nämnden för äldre och 

funktionshindrades förslag och avslag på förvaltningens förslag punkt 2.  

 

Peter Frej (M) yrkar avslag på Bryntessons yrkanden och bifall till 

förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bryntessons yrkande eller enligt förvaltningens förslag och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag.  

 

Votering begärs.  
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Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:  

 

”Den som bifaller förvaltningens förslag röstar ja. Den som bifaller 

Bryntessons yrkande röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtliga M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, Malin Åberg Aas (båda MP) samt Per Olof 

Fransson (KD) 

 

Följande röstar nej:  

 

Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther, Nils-Erik 

Särnbrink (samtl S).  

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 ja-röster mot 4 nej-röster i enlighet med 

förvaltninges förslag.  

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag hade tjänstgjort skulle jag ha biträtt S-gruppens yrkande”.  

 
Sändlista 

NÄF 

Värmdö bostäder 

Fastighetsenheten 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0135 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 157 

 

 

Svar på motion om Skorpionens förskolelokaler  

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen anses besvarad.  

 
 

Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing (S) föreslår i en motion om Skorpionens 

förskolelokaler att kommunstyrelsen får i uppdraga att snarast tillse att 

lokalerna kommer till användning samt att kommunstyrelsen får i uppdrag 

att till kommunfullmäktige återredovisa resultatet av hanteringen. Som 

alternativa användningsområden anges hyreslägenheter eller 

medborgarkontor.  

Förvaltningen föreslår att motionen skall anses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-03-28 

Motion, 2011-02-22 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar att motionen ska bifallas.  

Peter Frej (M) yrkar att motionen skall anses besvarad samt avslag på 

Andersson Ribbings yrkande.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar att motionen 

ska bifallas eller anses besvarad och finner att motionen ska anses besvarad.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0272 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 158 

 

 

Svar på motion angående att ge kulturskolan en långsiktig 
trygghet och utveckla den genom att införliva Gustavsbergs 
historiska keramikkultur.  

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet bordläggs.  
 

Ärendebeskrivning 

Miljöpartiet har i maj 2010 lämnat in en motion trill kommunfullmäktige 

angåedne att ge kulturskolan en långsiktig trygghet och utveckla den genom 

att bland annat införliva Gustavsbergs historiska keramikkultur i dess 

verksamhet. Motionen innehåller fem yrkanden för att förbättra och bredda 

kulturskolan.  

Det pågår en utredning om kulturskolan på kundvals- och 

finansieringsavdelningen. I utredningsuppdraget ingår bland annat att beakta 

de förslag som yrkas i motionen. Kulturskoleutredningen beräknas bli klar 

under våren 2011. Med anledning av utredningsuppdraget föreslår 

förvaltningen att motionen ska anses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-03-21 

Kultur och fritidsnämndens beslut 2011-02-08 § 16. 

Tjänsteskrivelse 2011-01-25 Utbildnings, kultur- och äldrekontoret.  

Motion 2010-05-26 

 
Yrkanden 

Max Ljungberg (MP) yrkar att ärendet bordläggs.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om ärendet kan bordläggas och finner att 

ärendet bordläggs.  

 
Sändlista 

KS 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0086 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 159 

 

 

Svar på motion om bostäder för ungdomar 

 
Kommunstyrelsens förslag  
 

Motionen anses besvarad.  
 

Ärendebeskrivning 

Hans Lindqvist (C) föreslår i en motion att kommunstyrelsen och behöriga 

nämnder ska utreda frågorna och uthyrning av fritidshus, uthyrning av 

villautrymmen och byggande av villor med separat ingång för att skapa 

bostäder för bostadssökande, i första hand ungdomar.  

Förvaltningen förslår att motionen ska anses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-04-19 

Motion 2011-02-08 

 
Yrkanden 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

Nils-Erik Särnbrink (S) yrkar bifall till motionen.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar att motionen 

ska anses besvarad eller bifallas och finner att motionen ska anses besvarad.  

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 09KS/0775 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 160 

 

 

Svar på motion om felanmälningsfunktion 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Motionen anses besvarad.  
 

Ärendebeskrivning 

I en motion från Jösta Claeson (S) och Christer Hedberg (S) föreslås att 

kommunens utreder möjligheten att införa en felanmälningsfunktion. Det 

handlar om att förenkala för medborgare att hitta var man kan göra en 

felanmälan.  

Utifrån uppdrag i budget för 211 har kanslienheten startat ett arbete med att 

införa ett gemensamt system för synpunktshantering och klagomål. 

Eventuellt kan även felanmälan enligt ovan ingå i detta system.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-04-13 

Motion, 2009-10-19 

Värmdö bostäders PM, 2009-11-18 

Tjänstenotering, samhällsbyggnadskontoret 2019-09-01 

 
Yrkanden 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till motionen.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar att motionen 

ska besvaras eller om motionen ska bifallas och finner att den ska anses 

besvaras.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0484 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 161 

 

 

Svar på motion om att utveckla parkeringen i Gustavsbergs 
centrum 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen anses besvarad.  
 

Ärendebeskrivning 

Parkeringen i Gustavsbergs centrum fyller en viktig funktion för personer 

som pendlar, näringsidkare, besökare till centrumet och för idrottsutövare. 

Christer Hedberg (S) föreslår i en motion att kommunen ska förbättra 

parkeringen genom att förlänga parkeringstid, förbättra skyltning, markering 

och belysning samt utöka antalet infartsparkeringar. Vidare föreslås en 

kapacitetsutredning. Sedan kommunen tog över parkeringen under hösten 

2010 har det undersökts vilka förbättringsåtgärder som behövs och ett antal 

åtgärder har vidtagits. Bland annat har skyltningen och anvisningen 

förbättrats samt antalet infartsparkeringar utökats. En parkeringsutredningen 

har även gjorts. Därmed föreslår förvaltingen att motionen skall anses 

besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion, 2011-05-02 

Motion, 2010-12-14 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar att motionen ska bifallas.  

Monica Pettersson (M) yrkar enligt förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om motionen ska anses besvarad eller 

bifallas och finner att motionen ska anses besvarad.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08 § 162 

 

 

Delgivningar 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen noterar delgivningarna.  
 

Ärendebeskrivning 

 

Delgivningar 

 

 Väck bygg, miljö och hälsoskyddsnämnden – sluta trotsa lagen, 

Synskadades Riksförbund.  

 Beredskapsplan för att motverka eventuella negativa konsekvenser 

vid förändringar inom gymnasieregionen, finansieringsnämnden för 

utbildning.  

 Jakten på effektivitet, SKL 

 Information: Ekonomiska förutsättningar för pedagogiska omsorg, 

utbildningsstyrelsen  

 Angående behovet av professionell översyn av skollokalerna på 

Ekedalsskolan, vik rektor Mats Byström.  

 Skrivelse om Myttinge, boende i Skärmaräng och Skägga.  

 Angående avtalet mellan IFD ideell förening Direkthjälp – Värmdö 

kommun, socialförvaltningen, IFD 

 Angående ny tomträttsavgäld Styrsvik 1:84, Ulrika och Johan 

Nilheimer 

 Överklagande i fråga om tillstånd enligt miljöbalken till miljöfarlig 

verksamhet inom Korsö skjutfält Värmdö kommun, 

regeringskansliet.  

 

Delegationsbeslut 

 Överlåtelse av arrendeavtal, samhällsbyggnadschef 

 Representant vid årsmöte om KOMPASS, kommunstyrelsens 

ordförande 

 Anställningsbeslut februari- mars, vidaredelegation från 

kommundirektören  

 Beslut om tjänstemannaorganisation, kommundirektören 

 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0205 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 163 

 

 

Yttrande angående revisionsberättelsen  

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen deklarerar att vi givetvis tar allvarligt på den kritik som 

revisorerna framfört för verksamhetsåret 2010. Vi kommer nu att göra vårt 

bästa för att återupprätta kommunfullmäktiges förtroende för 

kommunstyrelsen och hänvisar till ett antal åtgärder som vidtagits och som 

framgår av tjänsteskrivelse i ärendet vid kommunstyrelsen i april.  
 

Ärendebeskrivning 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde föreligger revisionsberättelse och 

yttrande från fullmöktigeberedningen för revisionsberättelsen.  

Revisoerna Lundgren, Englund Holmqvist, Lönn, Inkinen, Östman och 

Björlin har uttalat:  

 

”Vi riktar anmärkning mot kommunstyresen och produktionsstyrelsen för 

bristande styrning, ledning och uppföljning av verksamheten 

 

Vi tillstyrker att nämnder och styrelsen samt de enskilda förtroendevalda i 

dessa organ beviljas ansvarsfrihet.” 

 

Revisorn Bildsten har uttalat:  

 

”Jag riktar anmärkning mot kommunstyrelsen och produktionsstyrelsen för 

bristande styrning, ledning och uppföljning av verksamheten i samband med 

upphandling av läromedel och datorer.  

 

Jag tillstyrker att nämnder och styrelsen samt de enskilda förtroendevalda i 

dessa organ beviljas ansvarsfrihet.” 

 

Fullmäktigeberedningen för revisionsberätteslen mm har föreslagit att 

kommunfullmäktige beslutar:  

 

”Rikta anmärkning mot kommunstyrelsen och produktionsstyrelsen för 

bristande styrning, ledning och uppföljning av verksamheten.  

 

Tillstyrka att nämnder och styrelser samt de enskilda i dessa organ beviljas 

ansvarsfrihet.” 

 

Fullmäktige beslutade 2011-05-04 § 83 att återremittera ärendet med 

följande lydelse:  
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”1. Frågan om ansvarsfrihet för kommunstyrelsens ordförande återremitteras 

till, dels till revisorerna samt revisorsberedningen för att dessa organ ska 

avge 

a. ett särskilt yttrande om kommunstyrelseordförandens ansvar 

för kommunstyrelsens bristande styrning, ledning och upp-

följning av verksamheten 

b. ett klargörande av vem som beställt revisorsutredningen 

avseende inköp och installation av Mac-datorer 

dels till kommunstyrelsen för att detta organ ska komplettera sitt ytt-

rande med en redovisning av det politiska ansvaret för kommunsty-

relsens och produktionsstyrelsens bristande styrning, ledning och 

uppföljning av verksamheten 

Revisorerna kallas till sammanträde där frågan om ansvarsfrihet för 

kommunstyrelsens ordförande ånyo ska behandlas för att då redovisa 

sin bedömning samt för att svara på frågor (minoritetsåterremiss). 

2. Kommunfullmäktige riktar anmärkning mot kommunstyrelsen och 

produktionsstyrelsen för bristande styrning, ledning  och uppföljning 

av verksamheten. 

3. Nämnder och styrelser samt de enskilda förtroendevalda i dessa or-

gan beviljas, med undantag för kommunstyrelsens ordförande, an-

svarsfrihet.” 

 
Handlingar i ärendet 

Revisionsberättelser, revisorerna 2011-04-14 

Beredning av revisionsberättelse mm, beredningsgruppen för 

revisionsberättelse mm, 2011-05-02 

Kommunstyrelsens yttrande 2011-04-27, § 101 

Yttrande från delar av 2010 års produktionsstyrelse, 2011-04-29  

 
Yrkanden 

Lars Bryntesson (S) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna följande svar på 

kommunfullmäktiges anmärkning mot kommunstyrelsen med anledning av 

revisorernas kritik:  

 

”Inledningsvis vill Kommunstyrelsen deklarera att vi givetvis tar allvarligt 

på den kritik som revisorerna framfört under senare år och som lett till 

Kommunfullmäktiges anmärkning mot Kommunstyrelsen för 

verksamhetsåret 2010. Vi kommer nu att göra vårt bästa för att återupprätta 

Kommunfullmäktiges förtroende för Kommunstyrelsen och vill här peka på 

såväl några åtgärder som redan är vidtagna, liksom på en del som vi avser 

arbeta vidare med under kommande år. 

 

Kommunfullmäktiges anmärkning grundar sig på revisorernas kritik av 

Kommunstyrelsens bristande styrning, ledning och uppföljning av 

verksamheten. 

 

Vad gäller styrning vill vi understryka den förändring av nämndstrukturen 

som genomförts den 1 januari 2011, genom att den tidigare 

Produktionsstyrelsen ersattes av två styrelser – Utbildningsstyrelsen samt 
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Vård- och omsorgsstyrelsen. Vår bedömning är att denna nya politiska 

organisation ska ha bättre förutsättningar att klara styrningen av den 

kommunala verksamheten på två av kommunens mest omfattande områden.  

 

Samtidigt har de tidigare beställarnämnderna blivit finansieringsnämnder 

med ett smalare uppdrag. Genom förändringar i nämndernas reglementen 

har betydande ansvar flyttats från beställar/finansieringsnämnderna till de 

två produktionsstyrelserna. Vår bedömning är att detta ska underlätta 

rollfördelningen och tydliggöra ansvaret. 

 

Eftersom en tydlig och väl fungerande rollfördelning mellan 

finansieringsnämnder och produktionsstyrelser har avgörande betydelse 

för kommunens förmåga att utöva styrning kommer Kommunstyrelsen 

under året att ägna särskild uppmärksamhet åt detta. Det kan finnas 

anledning att under mandatperioden överväga en hopslagning av de två 

finansieringsnämnderna, alternativt lägga över deras uppdrag till 

Kommunstyrelsen, i syfte att såväl stärka styrningen som öka den 

ekonomiska effektiviteten. 

 

En annan aspekt som underlättar styrningen av kommunen är det faktum att 

vi inför denna mandatperiod återgått till bättre samverkan mellan majoritet – 

opposition genom att även oppositionen utser vice ordförande i samtliga 

nämnder/styrelser. Genom ett nära och konstruktivt samarbete mellan 

kommunens politiska representanter, oavsett partibakgrund, underlättas 

förmågan till politisk styrning av Värmdö kommun.  

 

Vad gäller ledning av verksamheten har det redan skett stora förändringar 

sedan vår nye kommundirektör tillträdde den 1 februari 2011. Det 

dubbelkommando som byggdes upp under förra mandatperioden, främst på 

utbildningsorådet, tas nu successivt bort och en betydande effektivisering av 

den centrala förvaltningen har inletts. Det tidigare UKÄ-kontoret är 

avskaffat och hela den centrala förvaltningen, inkl. den del som utgör stöd 

till produktionsstyrelserna resp. de kommunala resultatenheterna, ska så 

snart möjligt samlas i kommunhuset Skogsbo. Genom de åtgärder som nu är 

på gång, och som redovisats av Kommundirektören i särskild skrivelse, 

känner vi förtroende för att kommunen kommer at få en starkare och mer 

effektiv ledningsorganisation. 

 

Vad gäller uppföljning kan vi dessvärre konstatera att det funnit stora 

brister i vårt arbete med ökad målstyrning. Inför 2011 har vi skärpt arbetet 

med att finna såväl realistiska mål som relevanta uppföljningsindikatorer, 

och arbetet med detta kommer att ges hög prioritet också under kommande 

år. För att skärpa betydelsen av uppföljning och att uppnå goda resultat kan 

det finnas anledning att gå mot ökad resultatstyrning. Utöver de lätt 

mätbara resultaten måste en sådan styrmodell också fokusera kvaliteten i 

den kommunalt finansierade verksamheten. 

 

Kommunen tillämpar sedan en tid en organisation som bygger på den s.k. 

beställar- utförarmodellen. Många av de kommuner som under 90-talet 
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utvecklade och använde denna modell har därefter gått vidare och utvecklat 

sitt arbete med just styrning, ledning och uppföljning av verksamheten. 

Också Värmdö bör följa med i denna utveckling och därmed bl.a. ta intryck 

från andra kommuners erfarenheter. En intressant modell för Värmdö kan då 

vara att utveckla en kommunal organisation för styrning, ledning och 

uppföljning utifrån den s.k. uppdrags- åtagandemodellen.” 

 

Anders Bergman (FP) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna följande 

yttrande:  

 

” Kommunstyrelsen deklarerar att vi givetvis tar allvarligt på den kritik som 

revisorerna framfört för verksamhetsåret 2010. Vi kommer nu att göra vårt 

bästa för att återupprätta kommunfullmäktiges förtroende för 

kommunstyrelsen och hänvisar till ett antal åtgärder som vidtagits och som 

framgår av tjänsteskrivelse i ärendet vid kommunstyrelsen i april. ” 

 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bryntessons eller Bergmans yrkande och finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt Bergmans yrkande.  

 

Votering begärs.  

 

Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som bifaller Bergmans yrkande röstar ja. Den som bifaller 

Bryntessons yrkande röstar nej.” 

 

Följande röstar ja:  

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtl M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, Malin Åberg Aas (båda MP) samt Per-Olof 

Fransson (KD).  

 

Följande röstar nej:  

 

Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther och Nils-

Erik Särnbrink (samtl S).  

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 ja-röster och 4 nej-röster att bifalla 

Bergmans yrkande.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag tjänstgjort skulle jag biträtt Bryntessons yrkande.” 

 

S-gruppen lämnar följande reservation:  
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”(M)ajoriteten anmälde redan på arbetsutskottet den 30 maj att detta ärende 

skulle upp på dagens sammanträde med Kommunstyrelsen. Därför 

förväntande vi oss att ett seriöst förslag till yttrande skulle föreligga. Men 

något sådant förelåg över huvud taget inte vid sammanträdet. Slarv eller? 

 

Vi har svårt att förstå syftet med att Kommunstyrelsen agerar så nonchalant 

gentemot Kommunfullmäktige att man inte tycks benägen att ge ett seriöst 

svar på återremissen. Därför presenterade vi ett eget förslag till yttrande. Vi 

hade i detta vinnlagt oss om att finna innehåll och formuleringar som 

rimligtvis skulle kunna vinna gehör också hos majoritetens företrädare. Vårt 

förslag, som delades ut inför ett av (m)ajoritetens gruppmöten, hade 

följande lydelse: 

 

Svar på Kommunfullmäktiges anmärkning mot 

Kommunstyrelsen med anledning av revisorernas kritik 
 

Inledningsvis vill Kommunstyrelsen deklarera att vi givetvis tar allvarligt 

på den kritik som revisorerna framfört under senare år och som lett till 

Kommunfullmäktiges anmärkning mot Kommunstyrelsen för 

verksamhetsåret 2010. Vi kommer nu att göra vårt bästa för att återupprätta 

Kommunfullmäktiges förtroende för Kommunstyrelsen och vill här peka på 

såväl några åtgärder som redan är vidtagna, liksom på en del som vi avser 

arbeta vidare med under kommande år. 

 

Kommunfullmäktiges anmärkning grundar sig på revisorernas kritik av 

Kommunstyrelsens bristande styrning, ledning och uppföljning av 

verksamheten. 

 

Vad gäller styrning vill vi understryka den förändring av nämndstrukturen 

som genomförts den 1 januari 2011, genom att den tidigare 

Produktionsstyrelsen ersattes av två styrelser – Utbildningsstyrelsen samt 

Vård- och omsorgsstyrelsen. Vår bedömning är att denna nya politiska 

organisation ska ha bättre förutsättningar att klara styrningen av den 

kommunala verksamheten på två av kommunens mest omfattande områden.  

 

Samtidigt har de tidigare beställarnämnderna blivit finansieringsnämnder 

med ett smalare uppdrag. Genom förändringar i nämndernas reglementen 

har betydande ansvar flyttats från beställar/finansieringsnämnderna till de 

två produktionsstyrelserna. Vår bedömning är att detta ska underlätta 

rollfördelningen och tydliggöra ansvaret. 

 

Eftersom en tydlig och väl fungerande rollfördelning mellan 

finansieringsnämnder och produktionsstyrelser har avgörande betydelse 

för kommunens förmåga att utöva styrning kommer Kommunstyrelsen 

under året att ägna särskild uppmärksamhet åt detta. Det kan finnas 

anledning att under mandatperioden överväga en hopslagning av de två 

finansieringsnämnderna, alternativt lägga över deras uppdrag till 
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Kommunstyrelsen, i syfte att såväl stärka styrningen som öka den 

ekonomiska effektiviteten. 

 

En annan aspekt som underlättar styrningen av kommunen är det faktum att 

vi inför denna mandatperiod återgått till bättre samverkan mellan majoritet – 

opposition genom att även oppositionen utser vice ordförande i samtliga 

nämnder/styrelser. Genom ett nära och konstruktivt samarbete mellan 

kommunens politiska representanter, oavsett partibakgrund, underlättas 

förmågan till politisk styrning av Värmdö kommun.  

 

Vad gäller ledning av verksamheten har det redan skett stora förändringar 

sedan vår nye kommundirektör tillträdde den 1 februari 2011. Det 

dubbelkommando som byggdes upp under förra mandatperioden, främst på 

utbildningsorådet, tas nu successivt bort och en betydande effektivisering av 

den centrala förvaltningen har inletts. Det tidigare UKÄ-kontoret är 

avskaffat och hela den centrala förvaltningen, inkl. den del som utgör stöd 

till produktionsstyrelserna resp. de kommunala resultatenheterna, ska så 

snart möjligt samlas i kommunhuset Skogsbo. Genom de åtgärder som nu är 

på gång, och som redovisats av Kommundirektören i särskild skrivelse, 

känner vi förtroende för att kommunen kommer at få en starkare och mer 

effektiv ledningsorganisation. 

 

Vad gäller uppföljning kan vi dessvärre konstatera att det funnit stora 

brister i vårt arbete med ökad målstyrning. Inför 2011 har vi skärpt arbetet 

med att finna såväl realistiska mål som relevanta uppföljningsindikatorer, 

och arbetet med detta kommer att ges hög prioritet också under kommande 

år. För att skärpa betydelsen av uppföljning och att uppnå goda resultat kan 

det finnas anledning att gå mot ökad resultatstyrning. Utöver de lätt 

mätbara resultaten måste en sådan styrmodell också fokusera kvaliteten i 

den kommunalt finansierade verksamheten. 

 

Kommunen tillämpar sedan en tid en organisation som bygger på den s.k. 

beställar- utförarmodellen. Många av de kommuner som under 90-talet 

utvecklade och använde denna modell har därefter gått vidare och utvecklat 

sitt arbete med just styrning, ledning och uppföljning av verksamheten. 

Också Värmdö bör följa med i denna utveckling och därmed bl.a. ta intryck 

från andra kommuners erfarenheter. En intressant modell för Värmdö kan då 

vara att utveckla en kommunal organisation för styrning, ledning och 

uppföljning utifrån den s.k. uppdrags- åtagandemodellen. 

 

 

Majoriteten valde att avslå förslaget i sin helhet. Istället presenterade man en 

text som helt saknade egen substans. Mot denna bakgrund måste vi inför 

Kommunfullmäktiges debatt i ärendet ställa oss följande frågor: 

 

Vad i texten är det som moderaternas företrädare i Kommunstyrelsen inte 

kan ställa sig bakom? 

Vad i texten är det som folkpartiets företrädare i Kommunstyrelsen inte kan 

ställa sig bakom? 
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Vad i texten är det som miljöpartiets företrädare i Kommunstyrelsen inte 

kan ställa sig bakom? 

Vad i texten är det som kristdemokraternas företrädare i Kommunstyrelsen 

inte kan ställa sig bakom? 

Eller är det bara så enkelt som att förslaget kom ”från fel håll”? 

 

I grunden handlar detta ärende om rollfördelningen mellan 

Kommunfullmäktige och Kommunstyrelse, om relationen mellan 

uppdragsgivare och uppdragstagare och om respekten för uppdragsgivaren – 

ytterst medborgarna. 

 

Ett enigt Kommunfullmäktige gav i maj Kommunstyrelsen en anmärkning 

för bristande styrning, ledning och uppföljning av verksamheten. Att 

Kommunstyrelsens (m)ajoritet, i sitt svar på detta, väljer att agera så 

nonchalant gentemot Kommunfullmäktige är uppseendeväckande. Varför 

denna föraktfulla markering gentemot uppdragsgivaren, och därmed också 

mot den representativa demokratin? 

 

Vi utgår från att flera av Kommunfullmäktiges ledamöter, oavsett vilket 

parti man representerar, tänker igenom allvaret i ärendet och tycker till i 

samband med att frågan ska diskuteras i Kommunfullmäktige. Annars är 

kvaliteten i Värmdös representativa demokrati riktigt illa ute.” 

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0404 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 164 

 

 

Förtydligande om resultatenheter, verksamhetsform och 
verksamhet 

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Kommunstyrelsen noterar förtydligandet om resultatenheter, 

verksamhetsform, verksamhet och verksamhetsområde.  

2. Förvaltningen får i uppdrag att se över gällande reglementen och 

delegationsordningar samt lägga fram förslag om de justeringar som 

behövs med anledning av förtydligandet.  
 

Ärendebeskrivning 

Begreppen resultatenhet och verksamhet har ansetts oklara. Förvaltningen 

har klargjort begreppen resultatenhet, verksamhetsform, verksamhet och 

verksamhetsområde. Förtydligandet framgår av dokumentet 

”Resultatenheter, verksamhetsform, verksamhet och verksamhetsområde 

inom proVarmdo”. Dokumentet belyser definitioner, förhållningssätt, ansvar 

och rollfördelning.  

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2011-04-20 

Resultatenheter, verksamhet och verksamhetsform inom proVarmdo, 2011-

04-06 

Kommunstyrelsens beslut 2011-05-11, § 105.  

 
Sändlista 

Kanslienheten 

proVarmdo  

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 165 

 

 

Muntlig redovisning om Doctus  

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen konstaterar att utbildningsstyrelsen hanterar frågan om 

Doctus.  

 
Ärendebeskrivning 

Förvaltningen redovisar hanteringen av ärendet avseende Doctus.  

 

Redovisningen sker bakom lykta dörrar.  

 
Sändlista 

Utbildningsstyrelsen 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0215 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 166 

 

 

Peng för hemtjänstutövare i Värmdö kommun 

 
Kommunstyrelsens förslag till fullmäktige 
 

1. Ersättningsnivåerna till hemtjänstutförare fastställs som peng att 

gälla fr.o.m. den 1 augusti 2011.  

2. Timtaxa för serviceinsatser enligt förenklat biständ fastställs till 230 

kr att gälla fr.o.m. den 1 augusti 2011.  

3. Avgift för utebliven avbokning av planerade hemtjänstinsatser 

fastställs till 230 kronor per tillfälle att gälla fr.o.m. den  1 augusti 

2011,  

 
Ärendebeskrivning 

I enlighet med uppdrage i beslutet om budget för 2011 har förvaltningen 

tagit fram ett förslag till ändringar i ersättningssystemet för 

hemtjänstutövare. Förslaget innebär 2,6 procent högre ersättning per timme 

jämfört med budget 2011 samt att sk bomtid och startersättning vid ny 

vårdtagare ersätts.  

 
Handlingar i ärendet 

Kommunfullmäktiges beslut 2011-05-25 § 119 

Kommunstyrelsens beslut 2011-05-11 § 102 

Peng till hemtjänstutförare i Värmdö kommum KLK 2011-03-28 

Finansieringsnämnden för äldreomsorgsbeslut 2011-03-23 § 21 

Socialnämndens beslut 2011-03-29 § 23 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att ärendet återremitteras för att få en allmän 

översyn.  

 

Anders Bergman (FP) yrkar att  

 

 Ersättningsnivåerna till hemtjänstutförare fastställs som peng att 

gälla fr.o.m. den 1 augusti 2011.  

 Timtaxa för serviceinsatser enligt förenklat biständ fastställs till 

230 kr att gälla fr.o.m. den 1 augusti 2011.  

 Avgift för utebliven avbokning av planerade hemtjänstinsatser 

fastställs till 230 kronor per tillfälle att gälla fr.o.m. den  1 

augusti 2011,  

samt avslag på Bryntessons yrkande.  

 
Propositioner 
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Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar att 

återremittera ärendet eller om ärendet ska avgöras i dag och finner att 

ärendet ska avgöras i dag.  

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bergmans yrkande och finner att yrkandet bifalls.  

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 

S-gruppen deltar ej i beslutet om Bergmans yrkande.    

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 167 

 

 

Budgetprocessen 

 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunstyrelsen diskuterar budgetprocessen för budget 2012.  

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 168 

 

 

Gymnasiesärskola i Värmdö 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslaget från Värmdö särskola och Lillsveds folkhögskola om att 

starta en kommunal gymnasiesärskola på Lillsved avslås. 

2. Verksamhetsformen gymnasiesärskola ska erbjudas i Värmdö 

kommun. 

3. proVarmdo ska erbjuda verksamhetsformen gymnasiesärskola, 

individuellt program. 

4. Gymnasiesärskolan i kommunen kan vid behov utökas med ett eller 

flera nationella progarm. 

5. Följande tillägg görs till utbildningsstyrelsens reglemente: 

”2.1 Styrelsen ansvarar för lagstadgad gymnasiesärskola, 

gymnasiesärskola, kommunal vuxenutbildning och särvux.” 
 

Ärendebeskrivning 

 

Rektorerna vid Värmdö särskola och Lillsveds idrottsfolkhögskola har 

föreslagit att Värmdö kommun ska starta en  gymnasiesärskola i Lillsved. 

 

Förvaltningen har konstaterat att det idag går 29 värmdöelever i 

gymnasiesärskola, varav fyra på individuellt program i Värmdö kommun. 

Detta utan att det finns beslut om att verksamhetsformen gymnasiesärskola 

ska finnas i Värmdö kommun. Därför föreslås att verksamhetsformen 

gymnasiesärskola ska erbjudas inom proVarmdo och att 

utbildningsstyrelsens reglemente kompletteras. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Gymnasiesärskola i Värmdö. KLK 2011-05-04 

Finansieringsnämnden för utbildnings beslut 2011-02-16, § 10 

Utbildningsstyrelsens beslut 2011-02-10, § 10 och 2011-03-10, § 17 

Skrivelse från rektorerna för Värmdö särskola och Lillsveds 

idrottsfolkhögskola, 2010-12-06 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar avslag på förvaltningens förslag punkt 

1 och bifall till punkt 2, 3, 4, och 5.   

 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

 
Propositioner 
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Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag punkt 1 mot avslag och finner att kommunstyrelsen 

bifaller yrkandet.  

 

Votering begärs.  

 

Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:  

 

”Den som bifaller förvaltningens förslag röstar ja. Den som avslår förslaget 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja:  

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtl M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, FilipJoelsson (båda MP) samt Per-Olof 

Fransson (KD).  

 

Följande röstar nej:  

 

 Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther, Ninni Påhlman och Nils-Erik 

Särnbrink (samtl S)  

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att bifalla 

förvaltningens förslag.  

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag punkt 2, 3, 4 och 5 och finner att kommunstyrelsen 

bifaller förslaget.  

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 
 

Lars Bryntesson (S) tjänstgör ej i ärendet pga. jäv.  

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag hade tjänstgjort skulle jag ha biträtt Andersson Ribbings yrkande”.  

 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 169 

 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslaget till reviderad arbetsordning för kommunfullmäktige 

godkänns med följande ändringar:  

på sidan 215 ska följande tillägg göras: ”En fråga får besvaras även om 

färre än hälften av ledamöterna är närvarande” samt  ”en ledamot ska få 

en fråga senast 24 timmar innan det sammanträde vid vilket ledamoten 

avser att ställa den.”  

 

2. Arbetsordningen ska gälla fr.o.m. den 1 augusti 2011. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till revidering av 

kommunfullmäktiges arbetsordning. I arbetsordningen har bl.a. inarbetats 

ett antal frågor som tidigare reglerats i separata beslut och i 

överenskommelser mellan partierna.. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning, KLK 2011-05-03 

 
Yrkanden 

Monica Pettersson (M) yrkar  

 

 att på sidan 215 ska följande tillägg göras: ”En fråga får besvaras 

även om färre än hälften av ledamöterna är närvarande”  

 att ”en ledamot ska få en fråga senast 24 timmar innan det 

sammanträde vid vilket ledamoten avser att ställa den.”  

 samt att kommunstyrelsen bifaller till förvaltningens förslag.  

 

Andrine Winther (S) yrkar 

 att på sidan 210 justeras texten på sista raden till 

”Interpellation/motion”  

 samt att på sidan 211 justeras texten på första raden till 

”interpellation/motion behandlas”.   

 

Monica Pettersson (M)  yrkar avslag på Winthers yrkanden.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag med Petterssons tilläggsyrkande och finner at 

kommunstyrelsen bifaller yrkanden och förslaget.  
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Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen bifaller Winthers 

yrkanden och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandena.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag hade tjänstgjort skulle jag biträtt Winthers yrkande.” 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0303 Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 170 

 

 

Svar på granskningsrapport om samverkan i arbetet med barn 
och ungdomar som far illa eller riskerar att fara illa 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Förvaltningens förslag till yttrande beaktas som kommunstyrelsens 

eget.  

2. Kommunstyrelsen uppdrar till samordningsgruppen för barn och 

ungdomsfrågor att värdera granskningsrapporten samt återkomma 

med förslag till eventuella åtgärder med anledning av densamma.  
 

Ärendebeskrivning 

KPMG har på kommunens revisoreras uppdrag fått i uppdrag att granska 

vilken styrning och uppföljning som sker avseende ungdomarfrågorna med 

särskilt fokus på arbetet som bedrivits för barn och ungdomar som far illa 

eller riskerar att fara illa.  

Förvaltningen har lämnat ett förslag till yttrande.  

 
Handlingar i ärendet 

Förvaltningens förslag till yttrande, 2011-04-08 

Granskningsrapport, 2010-06-10 

Yttrande över granskningsrapporten, produktionsstyrelsen 2010-09-16, 

utbildningsnämnden 2010-08-02, socialnämnden 2010-08-18 

 
Yrkanden 

Nils-Erik Särnbrink (S) yrkar att kommunstyrelsen uppdrar till 

samordningsgruppen för barn och ungdomsfrågor att värdera 

granskningsrapporten samt återkomma med förslag till eventuella åtgärder 

med anledning av densamma.  

 

Monica Petterson (M) yrkar bifall till Särnbrinks yrkande.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

förvaltningens förslag med Särnbrinks tilläggsyrkande och finner att 

yrkandet bifalls.  

 
Sändlista 

Samordningsgruppen för barn- och ungdomsfrågor 

Kanslichefen 

Revisorerna 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-06-08  § 171 

 

 

Tomträtter i skärgråden – skrivelser till kommunstyrelsen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen uppdrar till förvaltningen att återkomma till 

kommunstyrelsen och kommunstyrelsens arbetsutskott med en närmare 

redovisning av historiken avseende kommunens tomträttsavtal på 

Sandhamn.  

 
 

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen diskuterar brev som inkommit till kommunstyrelsen från 

boende i skärgården avseende deras tomträtter.  

 
Yrkanden 

Lars Bryntesson (S) yrkar  

- att kommunstyrelsen uppdrar till förvaltningen att återkomma till 

kommunstyrelsen och kommunstyrelsens arbetsutskott med en 

närmare redovisning av historiken avseende kommunens 

tomträttsavtal på Sandhamn.  

- att kommunstyrelsen uppdrar till kommunstyrelsens arbetsutskott att 

inleda diskussioner med berörda tomträttsinnehavare.  

 

Anders Bergman (FP)  yrkar bifall till Bryntessons första yrkande och 

avslag på Bryntessons andra yrkande.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bryntessons första yrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller 

yrkandet.  

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt 

Bryntessons andra yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet.  

 

Votering begärs.  

 

Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:  

 

”Den som avslår Bryntessons yrkande röstar ja. Den som bifaller yrkandet 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja:  
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Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtl M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, FilipJoelsson (båda MP) samt Per-Olof 

Fransson (KD).  

 

Följande röstar nej:  

 

Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther och Nils-

Erik Särnbrink (samtl S)  

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet.  

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning:  

 

”Om jag hade tjänstgjort skulle jag ha biträtt Bryntessons yrkande.” 

 
Sändlista 
 

Kanslichef 
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